



REQUEST FOR QUOTATION / DEMANDE DE PRIX

Proposal to: Shared Services Canada

We hereby offer to sell to Her Majesty the Queen in right of Canada, in accordance with the terms and conditions set out herein, referred to herein and/or attached hereto, the goods and/or services listed herein and on any attached sheets at the price(s) set out therefor.

Proposition à : Services partagés Canada

Nous offrons par la présente de vendre à Sa Majesté la Reine du Chef du Canada, en conformité avec les conditions énoncées dans la présente incluses par référence dans la présente et/ou incluses par référence aux annexes jointes à la présente les biens et/ou services énumérés ici sur toute feuille ci-annexée, au(x) prix indiqué(s).

Comments - Commentaires

Issuing Office – Bureau de distribution

SSC | SPC
Procurement and Vendors Relationships | Achats et relations avec les fournisseurs
180 Kent, 13th Floor
Ottawa, Ontario
K1P 0B6

Title – Sujet Cisco Dark Fiber Procurement	
Solicitation No. – No de l’invitation BPM013643	Date 2021-07-26
Client Reference No. – N° référence du client R000091552/A1	
Solicitation closes – L’invitation prend fin on – le July 30,2021 at – à 14h00	Time zone – Fuseau horaire EDT/HAE Eastern Standard Time/ Heure Normale de l'Est
Contracting Authority – Autorité du contrat Address Inquiries to – Adresser toutes questions à Raiyane Benchekroun 180 Kent, 13th Floor Ottawa, Ontario K1P 0B6	
Telephone No. – No de téléphone (613) 324-4061	



This Solicitation Amendment #001 is raised to:

1. Publish Canada's Responses to suppliers questions

This Amendment is issued to answer questions raised by suppliers as of 2021-07-23. Except as expressly amended by this document, all the terms and conditions of the DP remain unchanged.

1. Questions and answers :

Question #01 :

Would the customer like to see the cost of 5yrs of maintenance shown in deliverable 1.1, and reflected into the total cost?

Answer #01 :

Yes , Please provide price including 5 years of maintenance in deliverables 1.1

Question #02 :

Are you looking for a 10 year cost total? Meaning the option to add the cost of 5yrs to the 5yrs included in the deliverables in 1.1?

Answer #02 :

No , we are looking for 5 years cost solutions , in the deliverables 1.2 please insert the maintenance price per year .

Question #03 :

SCSI - The RFQ SCSI includes products not in the deliverables list - See cover tab - please confirm if you are looking for SCSI specific to this items or if this was listed in error?

Answer #03 :

SCSI is only required for product listed in Excel form annex_a_list_of_deliverables_and_prices_



Cette modification à la sollicitation n ° 001 est soumise à:

1. Publier les réponses du Canada aux questions des fournisseurs

Cet amendement est émis pour répondre aux questions soulevées par les fournisseurs à partir du 2021-07-23 Sauf dans les cas expressément modifiés par ce document, tous les termes et conditions de la DP restent inchangés.

1. Questions et réponses:

Question n ° 01:

Le client souhaite-t-il voir le coût de 5 ans de maintenance indiqué dans le livrable 1.1 et reflété dans le coût total ?

Réponse n ° 01:

Oui, veuillez fournir le prix incluant 5 ans de maintenance dans les livrables 1.1

Question n ° 02:

Vous recherchez un coût total sur 10 ans ? Cela signifie-t-il la possibilité d'ajouter le coût de 5 ans aux 5 ans inclus dans les livrables en 1.1 ?

Réponse n ° 02:

Non , nous recherchons des solutions de coût sur 5 ans . Dans les livrables 1.2 veuillez insérer le prix de maintenance par an .

Question n ° 03:

SCSI - La demande de prix SCSI inclut des produits qui ne figurent pas dans la liste des produits livrables - Voir l'onglet de couverture - veuillez confirmer si vous recherchez des SCSI spécifiques à ces éléments ou s'ils ont été listés par erreur ?

Réponse n ° 03:

SCSI n'est requis que pour les produits répertoriés dans le formulaire Excel Annex_A_Liste des produits livrables et des prix